
Zápis z porady vedení konané dne 6. 5. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Veselý, Křenek, Kohoutková, Račanský, Holub, Matyska, 

Ledvinka, Novotná Buršíková 

Omluveni: Bartošek, Dostál 

 

1. Úkoly z předchozí porady 

− Generování prostředků na odměny a výkonnostní příplatky – podklady dodá 

během příštího týdne Ledvinka, kontrola na vedení 20. 5. 2013 (odpovídá 

Ledvinka) 

− Udržitelnost projektů – Šrubařová informovala o schůzce s Janíkovou, během 

týdne bude provedena analýza vybraných projektů a poté se Matyska (po 15. 

květnu) spojí s Janíkovou a prodiskutuje s ní materiál k udržitelnosti projektů 

(odpovídá Matyska).  

− Odvoz velkých věcí na výjezdní zasedání – Holub zjistí možnosti připojištění, 

plánovaná doprava Pospíšil nemá havarijní pojištění (odpovídá Holub) 

− Kontroly místností na Gotexu – zůstává 

− Licence softwaru – kontrolní bod 10. 6. – Křenek bude mít připraveny již 

korektní formulace (odpovídá Křenek) 

− Úvodní příspěvek na výjezdní zasedání pošle Matyska co nejdříve (odpovídá 

Matyska)  

− Kino Scala – zatím není jasné, co tam všechno má být, komunikujeme s Říhou 

 

2. Regnerova divize  

− Total Commander – licence je domluvena s CTT  

− Rámcová smlouva – prodloužen termín na obecné počítače, podle zájmu bude 

třeba samostatná smlouva pro studovny, tam probíhá specifikace počítačů; 

notebooky by měly být bez problémů.  

− Z fakult je zájem o vyřazované počítače ze studoven – je možné poskytnout 

informaci, že ÚVT nějaké počítače vyřazuje – podle směrnice pro vyřazování 

majetku. Tyto počítače nejsou určeny pro soukromé osoby či třetí strany 

(střední a základní školy apod.). Poskytnutí počítačů FF domluví Regner 

s Mikšíkem (odpovídá Regner)  

− Webový katalog služeb – Regner rozešle navrhovanou strukturu a návrh na 

titulní stránku (odpovídá Regner) 

− CEITEC – je zde potřeba člověka na vědeckou údržbu a správu počítačů. Bude 

třeba hlídat výběrová řízení na techniku (Antoš). 

3. Divize Kohoutkové 

− Kohoutková informovala o kolegiu kvestora. 

− Evidence osobních certifikátů – do začátku července bude hotovo, část 

související se správou certifikátů by měl IS dostat co nejdříve (polovina 



května, ať je čas na testování před prázdninami) – zajistí Kohoutková, zjistí 

časové plány ISu (odpovídá Kohoutková) 

4. Holubova divize 

− Holub informoval o nadlimitním výběrovém řízení na distribuční vrstvy sítě 

− Holub informoval o komunikaci s RMU o nabídce AV techniky. V případě 

požadavků ze strany RMU – kontaktovat Holuba nebo Veselého 

5. Křenkova divize 

− Křenek informoval, že cluster v Jihlavě už je ve zkušebním provozu. 

− Přes víkend nastaly opět potíže s přístupovkami na ESF – Křenek bude po 

výjezdním zasedání řešit 

6. Výjezdní zasedání 

− Sekretářka rozešle kolegiu návrh na ubytování. (odpovídá N. Buršíková) 

− Pohotovosti z divize Kohoutkové – Kohoutková se domluví s Valentovou na 

přesměrování telefonů, napíše seznam klapek plus typ dotazů, v kopii pošle 

Regnerovi a Holubovi (odpovídá Kohoutková) 

− Divizní budou informovat sekretářku o osobách, které se budou dopravovat 

jinak než autobusem 

− Technické požadavky – na CPS je k dispozici cca 10 monitorů a dataprojektor. 

Křenek shromáždí požadavky, administrativní zajištění bude řešit se 

sekretářkou (odpovídá Křenek) 

7. Ostatní 

− Šrubařová bude chodit na sezení o veřejných zakázkách. 

− Ke 30. 4. skončil oficiálně Zubek, zůstává na dohodu o pracovní činnosti. Má 

na sebe napsány majetky (dohledové centrum) – Šrubařová a Ledvinka pošlou 

soupis na kolegium (odpovídá Ledvinka a Šrubařová) 

− Šlapanská chce také končit (do konce roku bude Friessovou dozorovat). Je 

třeba provést předběžnou inventuru zařízení po OVSS, soupis pošle Ledvinka a 

Šrubařová (odpovídá Ledvinka a Šrubařová) 

 

 

 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


